
Geachte heer mevrouw, 

Hierbij wil ik namens Melkveebedrijf Van den Tweel mijn zorg uiten over het voorstel om de 
geborgde zetels bij de waterschappen op te heffen. In tijden waarin een groter deel van de 
Nederlandse bevolking in de grote steden leeft en daardoor minder affiniteit met het waterkundig 
systeem heeft, is het des te belangrijker dat voor landbouw, natuur en bedrijfsleven de geborgde 
zetels blijven bestaan. 

Geborgde zetels zorgen ervoor dat er binnen waterschapbesturen een balans blijft, zodat niet alleen 
wordt gedacht aan de korte termijn, maar dat er ook strategische keuzes worden gemaakt, waardoor 
ook op lange termijn een praktisch en efficiënt water systeem kan worden gegarandeerd.  

Ik vrees ervoor dat zonder geborgde zetels het grootste deel van de toekomstige bestuurders te 
weinig kennis van het watersysteem heeft en de economische belangen te makkelijk aan de kant 
geschoven worden ten gunste van de maatschappelijk gewenste maar praktisch vrijwel 
onuitvoerbare idealen.    

Met vriendelijke groet,
Willem vd Tweel

Melkveebedrijf Van den Tweel 
Bantega


